
KAKŠNO JE STANJE KOTLOVNIC V OBČINI?

Poleti moramo
misliti
nazimo

V občini je vsega skupaj 44 individualnih
kurilnic in 20 kurilnic oziroma kotlovnic več-
jega značaja, kot so na primer v Gorkičevi,
Tomažičevi U 4, Viški in še kje. Prav gotovo je
največji problem s kotlovnicami tam, kjer jih
je projektiral in gradil Tehnograd, kot na pri-
mer na Tomažičevi 36.

Največji Damoklov meč visi nad kurilni-
cama na Tomažičevi 36 in Dolenjski cesti 45.
Ne dosti manj pa imajo težav na Tržaški 24.
Prvi dve sta namreč v neprimernih prostorih,
kurijo trdo gorivo, vgrajeni pa so trije kotli, ki
so že takrat, ko so jih kupili in vgradili, bili rab-
ljeni. Na Tomažičevi 36 bi bila na primer tre-
nutno vsakršna namestitev novih kotlovnih
naprav nemogoča, saj bi zato morali rušiti celo-
ten vhod. Zato je občinska stanovanjska skup-
nost predlagala, naj bi se stanovalci (skupno je
kakih 120 stanovanj) priključili na kotlovnico,
ki jo ima na Tomažičevi U 4 v uporabi SGP
Grosuplje in s katero trenutno med drugim
ogreva tudi svoje delavnice. Stroški priključi-
tve bi bili manjši, kakor pa obnova obstoječe
kurilnice. Cena za priključitev je trenutno 3,5
milijona dinarjev. SGP Grosuplje namreč želi s
temi sredstvi zgraditi lastno kurilnico, za ogre-
vanje svojih prostorov.

Na Tržaški 51 je predračun za popravilo
prav tako zelo visok. Stanovanjska skupnost
jih z lastnimi sredstvi, namenjenimi investicij-
skemu vzdrževanju, ne bo mogla pokriti. Zato
sozaprosili za kreditpri Ljubljanski banki. Te-
žava pa se pojavlja tudi v podpisovanju pri-

stopnih izjav krajevne skupnosti in etažnih
lastnikov, da bodo poravnali stroške investici-
je-

Etažni lastniki bi namreč morali imeti po-
sebne pogodbe o mesečnem plačevanju akon-
tacije za investicijsko vzdrževanje. Nekateri se
tega branijo in na ta način smo v Ljubljani že
izgubili okoli 80 milijonov dinarjev.

Strokovna služba Staninvesta je svoje stro-
kovno področje nekoliko zanemarila, stno-
vanjska skupnost pa je operativno zelo skro-
mna. Ima namreč le tri zaposlene. Zato je hitro
ukrepanje skoraj onemogočeno. Stanovalci
sami pa prav tako ne sodelujejo kdo ve kako
radi. Predsednik hišnega sveta na Tomažičevi
36 je odstopil, z odstopom grozijo tudi na Do-
lenjski cesti in še kje. Kurilnica ria Poti v ribnik
na primer še vedno ni sprejeta v upravljanje.

Na žalost se na kurilnice vedno spomnimo
tik pred zdajci in stvari pričnemo urejevati šele
takrat, ko naj bi delo v kurilnicah steklo. Pose-
ben problem so tudi delavci, zaposleni v kuril-
nicah. Pozimi so »nabrali« toliko nadurnega
dela, da so sedaj tri do štiri mesece prosti in jih
je praktično v večini primerov nemogoče dobi-
ti. Njihova prisotnost pa bi bila v primeru re-
monta kurilnice nujna.

Probleme s kurilnicami bi morali reševati že
zdaj, ko nas greje še sonce, ne pa takrat, ko
bomo sredi zime šklepetali z zobmi v mrzlih,
nezakurjenih stanovanjih, delno morda tudi po
lastni krivdi.
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